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     Protokół  z Komisji Statutowo - Regulaminowej 

z dnia  6 czerwca  2022 roku  

 

DU-RM.0012.41.2022 

• Prowadzący obrady: Przewodniczący Dariusz Pietrzykowski 

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

1. Zaopiniowanie wykonania budżetu Miasta za 2021 rok  

2. Propozycja planu Pracy Komisji na II półrocze 2022 rok.  

3. Sprawy bieżące 

• Czas trwania posiedzenia  od 16.00  - 16:20 

• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   -  obecnych  8 /10  

• nieobecni: M. Chojnacka, P. Trybulec 

 

Przebieg obrad: 

Przewodniczący Dariusz Pietrzykowski – dzień dobry witam wszystkich na posiedzeniu komisji. Punkt 

pierwszy posiedzenia komisji Zaopiniowanie wykonania budżetu Miasta za 2021 rok. Bardzo proszę 

Panią Skarbnik o wprowadzenie.  

Skarbnik Miasta Bogusława Tanhojzer - wiele danych jest zwartych w opinii RIO. Wykonanie docho-

dów w wysokości 212 613 163,60 zł to aż 99,37% planu, dochody bieżące wykonane  

w wysokości 172 683 316,68 zł co stanowiło 103% planu, dochody majątkowe wykonane  

w wysokości 39 929 846,92 zł co stanowiło 86,00% planu. Wydatki wykonane w wysokości 209 354 

425,72 zł co stanowiło 90,13 % planu, wydatki bieżące wykonano w wysokości  

149 487 952,53 zł, wydatki majątkowe wykonano w wysokości 59 866 473,19 zł co stanowi 79,27% 

planu, w wydatkach majątkowych 41 673 433,63 zł to wydatki na projekty dofinansowane ze środków 

zewnętrznych. Ogólny wynik był dodatki wynosił ponad 3 000 000,00 zł. Nadwyżka operacyjna jest to 

istotna sprawa dla zachowania płynności finansowej jest to ponad 23 195 364,15  zł. Rekompensata z 

ubytku PIT co znacznie poprawiło wyniki finansowe wszystkich jednostek samorządu terytorialnego. 

Fizycznie przyszły te środki 28 grudnia. Mieliśmy w tamtym roku bardzo dobre wykonanie dochodów 

w tym wykonanie dochodów z podatku od osób fizycznych. Założone były wpływy 53 626 409,00 zł, z 

tytułu podatku wpłynęło 59 570 189,00 zł co stanowiło 11% planu. Czyli o 6 000 000,00 zł więcej od 

szacunku, i 6 mln więcej niż naszego planu budżetu. Powyżej planu podatek od osób prawnych, wyko-

nanie  
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w wysokości 1 860 968,29 zł to jest 116% planu. Jeśli chodzi o pozostałe elementy dochodów to sprze-

daż mienia, kwota 15 923 164,53 zł co stanowi 100,71 % planu, podatek od nieruchomości założone 

było 25 475 250,00 zł, do budżetu wpłynęło 26 095 638,06 zł, co stanowi 102% planu. Głownie na to 

miały wpływy ściągnięcia przez komornika od dużego dłużnika. Podatek od czynności cywilno- praw-

nych wykonanie w wysokości 1 982 795,98 zł co stanowi 125% planu. Poza środkami zewnętrznymi, z 

zewnętrznych środków zostało przekazane 539 000,00 zł środki z programu Śląskie Pomaga wydatko-

wane w DPS -ie, pozostałe środki realizowane przez MOPS. Na zadania majątkowe ze środków ze-

wnętrznych wpłynęło 21 000 000,00 zł. Zadanie zakończone ATERY ul. Scheiblera, budynek na ul. Bi-

dermana, na zadanie likwidacja niskiej emisji, refundacja zadania alternatywne źródła energii, refun-

dacja Projekt Warsztaty, środki na poprawę efektywności hali MOSIR, i na cechownie. Jeśli chodzi o 

realizacje wydatków własnych to wydatki własne czyli poza tymi realizowanymi przez MOPS, wyko-

nane były w wysokości 173 229 248,20 zł co stanowiło 88,43% planu, z czego największe wydatki do-

tyczące gospodarki mieszkaniowej, transport i łączność. Gospodarka odpadami wydatki na zagospo-

darowanie odpadami komunalnymi w wysokości 8 000 000,00 zł .Dochody zrealizowane w kwocie 7 

000 000,00 zł. Dopłaciliśmy ok 600 000 zł. Wydatki inwestycyjne były rozpisane w sprawozdaniu. Zre-

alizowano dużo zadań, zrealizowano kilkanaście zadań na modernizacje placówek oświatowych ponad 

1 000 000,00 zł, na dotacje przeznaczono, aż 15 000 000,00 zł w tej kwocie mieści się dotacja wpłaty 

na GZM na funkcjonowanie transportu miejskiego. Spłaciliśmy z tytułu pożyczek i obligacji  

2 081 333,00 zł, po stronie przychodów wprowadziliśmy wolne środki, założyliśmy  

10 000 000,00 zł obligacji, nie było takiej konieczności. Odnosząc się do zwrócenia uwagi do opinii RIO, 

nie wzrosło zadłużenie robione przez miasto. Do naszego długu doliczone jest zadłużenie z tytułu bu-

dowy basenu. Z tej pożyczki, inwestycja się zakończyła, wszystkie środki zostały uruchomione. Jakby 

ten przyrost tego długu wynika z zakończenia inwestycji i uruchomienia kredytu. My pieniądze bę-

dziemy im przekazywać bo basen nigdy nie będzie dochodowy.  

Przewodniczący Dariusz Pietrzykowski – dziękuję Pani Skarbnik, czy są jeszcze pytania? , nie widzę. 

Zaopiniowanie wykonania budżetu Miasta za 2021 rok.  

Wynik opiniowania :  
 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 
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Ad 2. Propozycja planu Pracy Komisji na II półrocze.   

Projekt 
 
z dnia  8 czerwca 2022 r. 
Zatwierdzony przez ......................... 
 
 

 
UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 

z dnia .................... 2022 r. 

w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Statutowo - Regulaminowej Rady Miejskiej w Cze-
ladzi na II półrocze 2022 rok 

Na podstawie art. 18 ust. 1 oraz art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. 
Dz. U. z 2022 poz. 559 z późn.zm.) oraz § 34 ust. 2 załącznika do Uchwały Nr XVII/206/2019 Rady Miejskiej 
w Czeladzi z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia tekstu jednolitego Statutu Miasta Czeladź 

Rada Miejska w Czeladzi uchwala co następuje: 

§ 1. Uchwala się ramowy plan pracy Komisji Statutowo- Regulaminowej Rady Miejskiej w Czeladzi na II 
półrocze 2022 roku, który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miejskiej w Czeladzi. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Załącznik do uchwały Nr .................... 

Rady Miejskiej w Czeladzi 

z dnia....................2022 r. 

 
LP 

 

 
MIESIĄC 

 
TEMAT POSIEDZENIA  

1.   
Październik  

Zaopiniowanie Projektu Uchwały w sprawie tekstu jednolitego 
w sprawie ustanowienia Regulaminu nadawania tytułu Hono-
rowego Obywatela Miasta Czeladź  

2.   
 

Grudzień  

 
Zaopiniowanie wykonania Budżetu Miasta za 2022 rok.  
Propozycja Planu pracy Komisji na 2023 rok.  
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Przewodniczący Dariusz Pietrzykowski – czy są jakieś propozycje zmian do przedstawionego 

planu? .  

Przewodnicząca Jolanta Moćko – komisja może zajmować się od strony formalnej różnego 

rodzaju regulaminami przygotowywane przez wydziały merytoryczne. Zawsze plan pracy mo-

żemy zmienić w trakcie roku.  

Przewodniczący Dariusz Pietrzykowski – jeśli Państwo nie macie więcej uwag przejdziemy do 

opiniowania projektu.  

Wynik opiniowania :  
 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

do zaopiniowania mamy jeszcze projekt nr 93 w sprawie ustanowienia insygniów organów 
gminy Czeladź: Łańcuch dla Burmistrza Miasta Czeladź oraz Łańcucha dla Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Czeladzi. Nad projektem tej uchwały obradowaliśmy na poprzednim posie-
dzeniu komisji  uwagi zostały uwzględnione i zaakceptowane przez radcę prawnego.  
Wynik opiniowania :  

 
Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

 

Przewodniczący Dariusz Pietrzykowski  - po wyczerpaniu porządku obrad zamykam  

posiedzenie Komisji Statutowo – Regulaminowej. 

 

     Przewodniczący Komisji Statutowo – Regulaminowej  

 

       Dariusz Pietrzykowski  

 

 

 

 

Protokołowała  

Joanna Kwarciana  


